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Místo jednání: Milovy, eskomoravská vyso ina Datum: 7 – 9.10. 2011
Zapsala: Valentová Po adové íslo: 24
Distribu ní list: Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf, Vévoda, sekretariát
Seznam ú astník :
VV – Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, Uherka; omluveni esenek, Wolf
RK - Vévoda
Sekretariát – Valentová
Hosté: lenové OVK eskomoravská vrchovina

ílohy:
íští jednání: 31.10. 2011, Praha

. Popis Vlastník Termín
1. Kontrola pln ní úkol

VV konstatoval, že úkoly s termínem do tohoto jednání VV byly
spln ny, s t mito výjimkami:
Dopracování koncepce mládeže, informace o pojišt ní instruktor .
Koncepce mládeže bude p edložena v listopadu, informace
o pojišt ní na p íští jednání VV.

Uherka
Vévoda

listopad 2011
íští jednání

VV

2. Podání J. Malíka k postupu OVK Broumovsko a k pravidl m
pískovcového lezení
VV se ztotožnil s odpov dí p ipravenou Centrální vrcholovou komisí,
která byla zaslána J. Malíkovi. Záležitost bude do ešena na jednání
CVK, zajistí p edseda CVK V. Wolf.

Wolf listopad 2011
(jednání CVK)

3. Spolupráce s lezeckými st nami
VV vzal na v domí stru nou informaci o p ipravované spolupráci
mezi HS a lezeckými st nami. Podrobnou informaci podá P. Resch
na p íštím jednání VV.

Resch íští jednání
VV

4. Úprava dokument HS
VV uložil J. Bloudkovi, P. Reschovi  a B. Valentové p edložit na
prosincové jednání VV návrh novely stanov a návrh úpravy
navazujících dokument , tak jak vyplynulo z p edchozího rozhodnutí
VV.

Bloudek
Resch
Valentová

prosincové
jednání VV

5. Metodická p íru ka pro mládež a nová ky
VV uložil J. Uherkovi p edložit metodickou p íru ku pro mládež
a nová ky na lednové jednání VV.

Uherka lednové
jednání VV

6. Metodický den HS
VV velmi pozitivn  zhodnotil Metodický den HS, který se konal
8.10. 2011 na Drátníku, a který p ipravila Metodická komise HS.
O Metodický den byl velký zájem, zú astnilo se ho i p es velmi
nep íznivé po así cca 80 osob.

- -

7. Podn ty p edsed  komisí závodního lezení dosp lých
a závodního lezení mládeže
VV se seznámil s podn ty p edsed  obou komisí a rozhodl, že
budou projednány za jejich ú asti na p íštím jednání VV. P edsedy
dot ených komisí bude informovat B. Valentová.

Valentová neprodlen
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8. Setkávání s p edsedy komisí
VV rozhodl, že v pr hu roku budou na jednání VV postupn  zváni

edsedové odborných komisí, s cílem zlepšit spolupráci a
vzájemnou informovanost. Na listopadové jednání VV budou pozváni

edsedové Komise závodního lezení dosp lých v . subkomise
drytoolingu, Komise závodního lezení mládeže a Komise závodního
skialpinismu. P edsedy komisí bude informovat B. Valentová.

Valentová neprodlen

9. innost sportovních nesout žních komisí
VV pov il Z. Hrubého a Z. esenka, aby zorganizovali setkání
s  p edsedy komisí alpinismu, sportovního lezení na skalách  a
tradi ního skialpinismu, s cílem vyjasnit zam ení a innost t chto
komisí.

Hrubý
esenek

do poloviny
prosince 2011

10. Smlouva se Smíchovským festivalem alpinismu
VV schválil smlouvu o spolupráci se Smíchovským festivalem
alpinismu v etn  spolupráce na sout ži Horolezec roku. Podpis
smlouvy zajistí B. Valentová.

Valentová neprodlen

11. Sout ž Horolezec roku
VV vyhodnotil nominace do sout že Horolezec roku organizované ve
spolupráci se zástupcem OEAV spol. Alpy a pov il B. Valentovou
další organizací sout že.

Valentová pr žn  do
doby konání
Smíchovského
festivalu
alpinismu

12. erpání rozpo tu HS
VV vzal na v domí informaci J. Bloudka o pln ní rozpo tu HS, mj.
fakt, že plánované p íjmy byly k za átku íjna napln ny z 99 %. VV
dále pov il Z. Hrubého, aby s p edsedou Historické komise
projednal její innost a erpání rozpo tu.

Hrubý do
listopadového
jednání VV

13. Mezinárodní akce na eských píscích
VV vzal na v domí informaci Z. esenka o možnostech organizace
akce pro lezce ze zahrani í (obdoba akcí po ádaných BMC) a
pov il p ípravou akce R. Lienertha, s tím, že garantem akce je
Z. esenek.  P edpokládaný termín konání akce je zá í 2012.

esenek
Lienerth

pr žn  do
doby konání
akce

14. Dokumentární film z MS v Arcu
VV ocenil, že film "Arco WCH 2011 – v patách eské výprav ", který
nato ila M. Brkalová v koprodukci s HS, získal cenu na festivalu
sportovních film  v Liberci a je nominován do finále  v Milán .

- -

15. Lezecký park v Alkazaru
VV vzal na v domí informaci P. Resche o pokra ujících jednáních
o p íprav  lezeckého parku v Alkazaru.

Resch pr žn

16. Prezentace HS na veletrhu Sportlife
VV vzal na v domí informaci P. Resche o p íprav  prezentace HS

etn  setkání s partnery na veletrhu Sportlife v termínu 10.11.
2011. Akci zajistí P. Resch ve spolupráci se spol. Anexe.

Resch pr žn  do
10.11. 2011

17. Nabídka spolupráce s veletrhem For Outdoor
VV pov il P. Resche, aby ve spolupráci s T. Binterem posoudil
možnosti spolupráce s veletrhem For Outdoor, v etn  organizace
poptávané sout že High Jump. O postoji HS bude po adatele
veletrhu informovat B. Valentová.

Resch
Binter
Valentová

do konce íjna

18. Stanovisko Švýcarské horolezecké asociace (SAC) k iniciativ
na založení European Alpinistic Federation
VV vzal na v domí zamítavé stanovisko SAC k návrhu na založení
EMF, jejíž vznik HS podporuje.

- -
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19. IFSC Olympic strategic meeting v Mnichov
VV se seznámil s pozváním na jednání IFSC týkající se za azení
sportovního lezení mezi olympijské sporty a rozhodl, že jednání by
se m l zú astnit zástupce n které z komisí sout žního lezení HS.

ast T. Bintera nebo jiného zástupce komisí sout žního lezení
projedná J. ermák.

ermák neprodlen

20. Iniciativa eský sport 2011
Z. Hrubý informoval o kampani iniciativy eský sport 2011 zam ené
na zm nu návrhu „loterijního zákona“, který bude projednávat
Parlament R. HS se ke kampani p ipojí a zve ejní na svém webu
výzvu k její podpo e. Realizaci zajistí B. Valentová.

Valentová neprodlen

21. Situace v STV
Z. Hrubý informoval o p íprav  valné hromady STV, která se bude
konat 26.11. 2011, a o návrhu novely stanov STV, kterou bude VH
projednávat. VH STV se za HS zú astní Z. Hrubý.

Hrubý 26.11. 2011

22. Reorganizace práce v sekretariátu
VV zhodnotil vytížení sekretariátu dané zejména agendou
marketingu a mediální innosti a uložil B. Valentové, P. Reschovi a
J. Bloudkovi p ipravit návrhy ešení, tak, aby je bylo možno
realizovat od za átku roku 2012.

Resch
Bloudek
Valentová

Do konce roku
2012

23. Spolupráce s National Geographic
Z. Hrubý informoval o nabídce spolupráce s asopisem National
Geographic. Konkrétní možnosti spolupráce  projedná Z. Hrubý.

Hrubý íští jednání
VV

24. Dopis z obce Malá Skála
VV se seznámil s dopisem zastupitele obce Malá Skála
upozor ujícím na porušování pravidel lezení (magnézium) a
problémy s parkováním v oblasti Malé Skály a Pantheonu. VV uložil
B. Valentové p ipravit do 15.10. odpov  Z. Hrubého.

Valentová 15.10. 2011

25. íprava nového webu HS
VV vzal na v domí informaci B. Valentové o p íprav  nového webu a
rozhodl, že nový web bude spušt n 1.1. 2012. Zajistí B. Valentová.

Valentová do 31.12.
2011

26. Web Skalní oblasti a systém IZSSO
VV projednal problémy týkající se spolupráce mezi provozovatelem
webu Skalní oblasti a CHS (systém pro AOPK, p ístupová práva na
web Skalní oblasti, komunikace apod.) a posoudil návrhy týkající se
systému IZSSO (Integrovaný záchranný systém Skalní oblasti)
uvedené v dopise Z. Strnada adresovaném Z. Hrubému. VV pov il
Z. Hrubého odpov dí Z Strnadovi a projednáním všech  dot ených
bod .

Hrubý íští jednání
VV

Schválil: Z. Hrubý


